
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 9 december 2015 om 20.00 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Afspraken en planning 

 

De beide toezeggingen uit de vorige vergadering zijn nog niet gehonoreerd. 

 

Met de wethouders Gijsbertsen en Van Keulen zijn weer LTA-gesprekken gevoerd. U treft 

de wijzigingen en aanvullingen aan in blauw in de LTA en IM-lijst. Als ook het gesprek met 

wethouder De Rook heeft plaatsgevonden zal getracht worden te komen tot een 

evenwichtige planning voor het eerste kwartaal 2016. Uw voorzitter dringt er bij het college 

op aan om ook te komen met een globale planning voor de langere termijn. Van wethouder 

Van Keulen is inmiddels zo’n doorkijkje ontvangen en verwerkt in de LTA, en ook de 

andere wethouders zijn er mee bezig. Tevens wordt organisatiebreed alles op alles gezet om 

te komen tot een betere sturing, zodat LTA-items niet zo vaak meer hoeven te worden 

uitgesteld. De LTA wordt dan een betrouwbaarder instrument voor planning en agendering. 

 

Conformstukken  

 

De kredietaanvraag plankosten externe projecten betreft in de begroting gereserveerd 

geld voor plankosten van bereikbaarheidsprojecten waarvan de gemeente niet de trekker is, 

te weten Zuidelijke Ringweg, HOV-as West 3
e
 fase, Extra Sneltrein Groningen-Leeuwaren 

en Oosterhamrikzone.  

 

De kredietaanvraag 2016 vervangingen in de openbare ruimte (rioolsanering en 

overige) betreft uitvoeringskrediet voor maatregelen die vastgesteld zijn in het Groninger 

Water- en Rioleringsplan 2014-2018 en het Meerjarenprogramma vervangingsinvesteringen 

en aanvullend langcyclisch onderhoud 2012-2016. 
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Het raadsvoorstel Projecten Fietsstrategie vloeit voort uit de Fietsstrategie 2015-2025 die u 

eerder dit jaar hebt vastgesteld. Het betreft krediet voor een viertal vastgestelde 

fietsprojecten: Verbeteren en doortrekken Slimme Routes naar het Hoofdstation, Verbeteren 

fietspad Midscheeps, Fietspad Helperzoom en Fietsstraat Korreweg (gedeelte Nieuwe 

Ebbingestraat – J.C. Kapteynlaan). 

 

Het raadsvoorstel Onderdoorgang Eemsgolaan betreft een gezamenlijk project van 

gemeente en provincie in het kader van de netwerkanalyse/bereikbaarheidsstrategie RGA en 

de HOV-visie. Op 12 november 2014 bent u hier al middels een collegebrief over 

geïnformeerd (deze brief voeg ik voor de goede orde even bij). U wordt nu gevraagd het 

definitief ontwerp vast te stellen, de totale kosten te bepalen en krediet beschikbaar te stellen. 

Wij hebben het stuk op de conformlijst geplaatst omdat wij hier niet direct discussie over 

verwachten (de brief vorig jaar hebt u ook voor kennisgeving aangenomen). Daarnaast is het 

onderwerp niet via de LTA aangekondigd. In uw vorige vergadering is gezegd dat drie 

inhoudelijke agendapunten eigenlijk wel maximaal is voor een vergadering, en wij meenden 

de drie die wij nu geagendeerd hebben prioriteit te moeten geven. 

 

Mocht u één van bovenstaande conformstukken toch inhoudelijk willen bespreken, wilt u dit 

dan tijdig bij voorzitter en raadsadviseur kenbaar maken?  

 

Ingekomen stukken 

 

Ten aanzien van de Projectofferte herinrichting Binnenstad Westzijde hebt u onlangs een 

mail van mij gehad. In de brief wordt gemeld dat vooruitlopend op de vaststelling van de 

Binnenstadsvisie (voorzien voor februari 2016) nu reeds wordt gestart met de eerste 

uitwerking aan de westzijde. Aan de Westerhaven is hiertoe een ontwerpcafé ingericht waar 

iedereen zijn/haar ideeën kwijt kan. De bedoeling is dat er in maart op basis van deze 

participatie een voorlopig ontwerp aan u wordt voorgelegd, waarbij – in tegenstelling tot de 

normale gang van zaken – al een kredietaanvraag wordt gedaan. Vanwege het proces van 

continu participeren is de verwachting dat het definitief ontwerp (verwacht voor juni) niet 

veel meer van het voorlopig ontwerp zal verschillen. Daarom is het voor u als raadsleden 

belangrijk om al vroeg in het proces betrokken te zijn. In dat kader is er op woensdagmorgen 

27 januari 2016 van 10.30 – 11.45 uur een informele sessie belegd over dit onderwerp voor 

alle drie betrokken raadscommissies. Deze vindt plaats in het ontwerpcafé, dat naar 

verwachting dan inmiddels is verplaatst van de Westerhaven naar het Let’s Gro pand aan de 

Grote Markt. 

 

De Meerjarenprognose Parkeerbedrijf 2015 hebben we vooralsnog niet geagendeerd, 

maar even aangehouden tot ook de toegezegde herijking van de parkeervisie binnen is. Beide 

stukken kunnen dan gezamenlijk worden besproken. 

 

Inhoudelijk deel 

 

Ter voorbereiding op het Afvalbeheerplan 2016-2020 hebt u op 8 april jl. de 

discussienotitie Op weg naar een afvalloze stad besproken en zo richting gegeven aan de 

verdere ontwikkeling van het plan. In de daarop volgende raadsvergadering zijn twee moties 

aangenomen die nog extra accenten aanbrachten. (Een uittreksel uit de verslagen heb ik 

bijgevoegd, daarin zijn ook de moties verwerkt). Op 17 september jl. zijn een aantal van u 
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mee geweest met een excursie naar Nijmegen over het afvalbeleid aldaar (de daar gegeven 

presentaties voeg ik ook bij). Nu ligt het definitieve Afvalbeheerplan 2016-2020 voor, met 

aan u de vraag of uw wensen en ideeën voldoende zijn verwerkt. Bijzonder aan het 

raadsvoorstel is dat u twee dicta worden voorgelegd, één met en één zonder invoering van 

Diftar. De voors en tegens van beide opties worden uitgebreid besproken in het stuk. De 

keuze wordt geheel aan u gelaten. Ons idee is dat in de raad eerst het meest verstrekkende 

dictum in stemming wordt gebracht (mét Diftar), en als dit wordt verworpen het tweede 

dictum. U kunt echter als commissie ook besluiten dat slechts één dictum doorgaat naar de 

raad. 

 

Het Meerjarenprogramma Verkeer en Vervoer 2016-2019 betreft een jaarlijks 

terugkerend voorstel met de investeringsagenda / het uitvoeringsprogramma voor de 

komende jaren. Aan u de vraag of de juiste keuzes worden gemaakt / de goede prioriteiten 

worden gesteld. 

 

Hoewel de collegebrief over Verkeersveiligheid gepresenteerd wordt als een informerende 

brief gaat het om een item dat al geruime tijd op de LTA staat en bij u nadrukkelijk in de 

belangstelling staat, zeker ook waar het gaat om de 30-km-gebieden. Daarom meenden we 

hem toch te moeten agenderen. Het betreft een uitvloeisel van het hierboven genoemde 

meerjarenprogramma. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


